
آرمان ملی: تیم ملی والیبال ایران در لیگ ملت های ۲۰۲۳ 
مقابل قعرنشین این مسابقات شکست تلخی را تجربه کرد. 

 گزارش بازی 
تیم ملی والیبال ایران در دومین بازی خود از هفته سوم 
و پایانی مسابقات لیگ ملت های والیبال مقابل بلغارستان 
قعرنشین قرار گرفت و با نتیجه ۳ بر ۲ شکست خورد. این بازی 
در پنج ست و به ترتیب با نتایج ۲۵ بر ۲۱، ۲۱ بر ۲۵، ۲۵ بر 
۲۲، ۲۲ بر ۲۵ و ۱۵ بر ۱۱ به سود بلغارستان تمام شد. تیم  ملی 
والیبال ایران با ترکیب مرتضی شریفی، امیرحسین اسفندیار، 
مهدی جلوه، سیدمحمد موسوی، جواد کریمی، علی حاجی پور 
و محمدرضا موذن برابر بلغارستان صف آرایی کرد و روی نیمکت 
در غیاب بهروز عطایی، علیرضا طلوع کیان هدایت تیم را بر عهده 
داشت. در ست نخست این دیدار، ایران عملکرد خوبی از خود 
نشان داد و توانست با دفاع خوب روی تور سید محمد موسوی، 
کار را برای حریف دشوار کند تا این ست برای ایران با نتیجه 
۲۵ بر ۲۱ به پایان برسد. در ست دوم، بلغارستان توانست امتیاز 
نخست را به نام خود کند. این تیم در ادامه مسابقه بهتر از ایران 
بود و موفق شد با اشتباهات ملی پوشان والیبال ایران این ست 
را به نام خود کند و با نتیجه ۲۵ بر ۲۱ به پیروزی برسد. در ست 
سوم بلغارستان بازی را بهتر شروع کرد و در امتیازات ابتدایی از 
ایران پیش افتاد. والیبال ایران در اواسط این ست موفق شد به 
بازی برگردد و در آخر با نتیجه ۲۵ بر ۲۲ به پیروزی رسید تا ایران 
در ست شماری ۲ بر ۱ از حریف خود پیش باشد. در ست چهارم و 
در امتیازات ابتدایی، ایران از حریف خود عقب بود اما ملی پوشان 
موفق شدند مقابل قعرنشین لیگ ملت ها کامبک زده و به بازی 
برگردند تا نتیجه ۱۳ بر ۱۳ برابر شود. اما در ادامه ایران نتوانست 
این تساوی را حفظ کند و با نتیجه ۱۹ بر ۱۵ از بلغارستان عقب 
افتاد. در ادامه بازی، بلغارستان تیم برتر میدان بود و توانست با 

نتیجه ۲۵ بر ۲۲ به پیروزی برسد تا تکلیف تیم برنده به ست 
پنجم این دیدار کشیده شود. در ست پنجم این دیدار، ایران 
اولین امتیاز را کسب کرد. در اواسط ست پنجم، دو تیم پایاپای 
کار کردند، به طوری که نتیجه برابر ۵ شد. بلغارستان باز هم بهتر 
بود به طوری که نتیجه ۸ بر ۶ به سود حریف ایران شد. ایران با 
دفاع خوب خود توانست اختلاف را کم کند تا دو تیم برابر ۱۱ 
شوند. بلغارستان در ادامه این بازی، تیم برتر بود و توانست با 
نتیجه ۱۵ بر ۱۱ پیروز میدان شود تا ایران با نتیجه ۳ بر ۲ بازی را 
به قعر نشین لیگ ملت ها واگذار کند. با توجه به اینکه ۷ تیم برتر 
این مسابقات به علاوه لهستان میزبان به دور بعدی این رقابت ها 
صعود خواهند کرد، تیم ملی والیبال ایران با این شکست به طور 

کلی شانس صعود به مرحله بعدی را از دست داد. 
 صحبت مربی تیم ملی 

علیرضا طلوع کیان پس از شکست ۳ بر ۲ تیم ملی ایران 
مقابل بلغارستان در هفته سوم لیگ ملت های ۲۰۲۳، گفت: به 
بازیکنان خسته نباشید می گویم. من در هر دو مسابقه تلاش 
مضاعف، جنگندگی و انرژی خوبی را در تیم دیدم، اما بردن 
والیبال را یادمان رفته است. فقط نباید والیبال بازی کرد؛ گاهی 
امتیازهایی وجود دارد که می توان بازی را تمام کرد که متاسفانه 
بازیکنان در لحظات حساس اشتباهاتی دارند که جبران ناپذیر 
است و به تیم لطمه می زند. او ادامه داد: فکر می کنم امروز در 
حمله مشکل داشتیم. تعویض هایی در ترکیب ایجاد کردیم و 
نفراتی که وارد زمین شدند هم انرژی گذاشتند و همه کمک 
کردند، اما والیبال را نمی بریم و باید این مشکل را حل کنیم تا 
این تجربه برای بازیکنان به دست بیاید که فقط والیبال بازی 
نکنند. اعتماد به نفس باید به تیم باز گردد. صحبت های زیادی 
با بازیکنان کردیم تا فشار را از روی آنها برداریم. جوانان تیم نیاز 
دارند که بردن در والیبال را یاد بگیرند. این اتفاق باید بیفتد تا 

والیبال ایران موفق شود. مربی تیم ملی والیبال ایران ادامه داد: 
بلغارستان هم خیلی خوب بازی کرد. پشت خط زن و شماره 
۱۲ آنها خیلی خوب ظاهر شدند. بازی سنگین و نزدیکی بود که 
نتیجه را واگذار کردیم. برای ادامه راه باید تدارک خوبی داشته 
باشیم. فردا وزنه خواهیم زد و تمرین می کنیم تا برای بازی با 

آرژانتین آماده شویم. 
 نظر ملی پوشان 

علی حاجی پور پس از واگذاری ۳ بر ۲ نتیجه مقابل بلغارستان 
در هفته سوم رقابت های لیگ ملت های ۲۰۲۳، گفت: مسابقه 
را خیلی خوب شروع کردیم. طبق پیش بینی، عملکرد خوبی 
در شروع داشتیم و به خوبی حریف را مهار کردیم. تنها اواخر 
ست سوم زمین خوردم و با وجود کمردرد، کارایی ست های قبل 
را نداشتم. بابت بازی امروز شرمنده هستم. در طول مسابقات 
امسال نکات زیادی یاد گرفتم. تیم باید تاکتیک پذیر باشد و 
دستورات کادر فنی را در زمین پیاده کند. در دو یا سه ست 
ابتدایی به خوبی توانستیم دستورات کادر فنی را اجرا کنیم، 
اما در ادامه چندان موفق نبودیم و بازی از دستمان خارج شد. 
قطر پاسور تیم ملی والیبال ایران در مورد میزان مصدومیتش، 
گفت: اسپاسم شدیدی دارم و باید دکتر درمورد وضعیتم نظر 
دهد. همچنین بردیا سعادت پس از این شکست گفت: نمی توانم 
بگویم که بازی خیلی خوبی بود، اما بازی پایاپایی بود. بلغارستان 
خوب جنگید و آنها در لحظات حساس و مخصوصاً امتیازهای 
۲۰ به بعد عملکرد بهتری داشتند. رمز پیروزی آنها هم همین 
موضوع بود. تیم ایران هم هر کاری از دستش بر می آمد، انجام 
داد. کسی کم کاری نکرد و بدون شک همه فقط با فکر پیروزی 
وارد میدان شدند و به دنبال ارائه یک بازی تماشاگرپسند بودند، 
اما متاسفانه امروز نشد که به هدف مان برسیم. امیدوارم در ادامه 

شرایط برای ایران بهتر شود. 

مهدی محمدنبی، عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و 
مدیر تیم ملی فوتبال ایران گفت کارهای امضای قرارداد سرمربی 

تیم ملی فوتبال انجام شده است. 
 تجلیل از پیشکسوتان 

مهدی محمدنبی، عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 
گفت وگو با ایسنا، ضمن اعلام این مطلب، درباره جشن تجلیل 
از پیشکسوتان اظهار کرد: آن چیزی که برای جوانان ما در کشور 
غنیمت است، حضور پیشکسوتان است. امروز با هماهنگی آقای 
رویین دل، تعدادی از پیشکوستان گردهم آمدند و ما هم حضور 
پیدا کردیم و انرژی مثبتی بود. حضور پیشکسوتان نعمتی برای ما 

است و فرصت خوبی برای ما بود. 
 بودجه فدراسیون 

وی درباره سقف بودجه فدراسیون فوتبال عنوان کرد: قبل از 
لیگ همیشه چالش هایی داریم و موضوع بودجه فقط منحصر به 
امسال نیست. مصوبه ای که در این زمینه از سوی سازمان لیگ به 
باشگاه ها ابلاغ شده است و در کنار این مسأله رصد کردن میدانی 
و مدارک به عهده مجمع هر باشگاه و مدیران آن است و وظایف 
ذاتی سازمان لیگ است که در جهت راستی آزمایی اقدام کند. وی 
ادامه داد: این مطلب هم در کشور ما و هم در سایر کشورها وجود 
دارد و در کنار آن مدیران باید سعی کنند موارد توسعه باشگاه های 

خود را هم داشته باشند. ما فکر می کنیم این دستورالعمل، 
دستور مناسبی است و امیدوارم کار پیش برود. کسانی که در 
کشور هستند، باید در مسیری قرار بگیرند که باشگاه روی پای 

خود بایستد. 
VAR 

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در خصوص VAR اظهار 
کرد: چندین شرکت با فدراسیون مذاکره کردند و برخی از نظر 
فنی آن کیفیت را نداشتند و همه کشورهایی که در این خصوص 
فعال هستند، باید لایسنس داشته باشند و فدراسیون باید از 
بین این ها انتخاب کند. فدراسیون با دو شرکت در حال مذاکره 
است و نمی توانم زمانی را برای توافق اعلام کنم. به هر حال لیک 
قهرمانان پیش رو است و نیاز داریم چه برای این مسابقات و چه 
مسابقات بین المللی، VAR را داشته باشیم. بین این دو شرکتی 
که به صورت تخصصی سوابق لازم را دارند یکی را انتخاب خواهیم 
کرد. وی ادامه داد: هزینه VAR، هزینه زیادی نیست که فکر کنیم 
هزینه آن سنگین است، اما تمام استادیوم هایی که لازم است در 
آنها VAR نصب شود، باید آن را تهیه کنند. طبیعی است برای 
ورزشگاه هایی که برای خود تیم ها است، باشگاه باید هزینه کند و 
برای ورزشگاه های استیجاری، باید صحبت هایی با سازمان توسعه 

و تجهیز انجام دهیم. 

 میزبانی از تیم های عربستانی 
نبی درباره میزبانی از تیم های عربستانی عنوان کرد: آخرین 
نتایجی که در خصوص بحث های مربوط به تیم های عربستانی 
است، قرار شده در این مورد در کنفدراسیون فوتبال آسیا 
تصمیم گیری شود. فدراسیون های دو کشور مشکل خاصی ندارند 
و کنفدراسیون طبق مواردی که طبق مقررات خودشان است، باید 
تصمیم بگیرند و این بازی های رفت و برگشت در زمین میزبان 

باید انجام شود. 
 دیدار دوستانه 

او در پاسخ به این سوال که آیا در شهریور با تیم های ونزوئلا و 
آذربایجان بازی دوستانه داریم، بیان کرد: خیر، چنین چیزی نیست. 
ملاقاتی که سجادی با وزرای ونزوئلا و آذربایجان در باکو داشته است، 
در آینده پیش بینی می شود که بازی های دوستانه با این دو کشور 
انجام شود و مکاتبات صورت گرفته اما برای شهریور، از تیم های 
آسیایی یا آفریقایی که روی میز داریم استفاده می کنیم زیرا تیم های 
اروپایی و آمریکایی درگیر مسابقات خودشان هستند. وی افزود: 
بازی های مقدماتی جام جهانی آبان ماه برگزار می شود و در دی جام 
ملت های آسیا را در پیش داریم. رقبای سختی در آسیا داریم و درست 
است که در گروه خوبی قرار داریم اما باید برای مراحل بالاتر آمادگی 
خوبی داشته باشیم. دلم روشن است که نتایج خوبی خواهیم گرفت. 
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گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: مطابق گزارش یک سایت عربی، دو بازیکن عراق 
به زودی به تیم های حاضر در مسابقات لیگ برتر فوتبال 
می پیوندند. سایت عربی »کوره« درباره انتقال قریب الوقوع دو 
بازیکن فوتبال عراق به تیم های باشگاهی ایران نوشت: فهد 
طالب دروازه بان تیم نیروی هوایی و تیم ملی عراق به صنعت 
نفت آبادان نزدیک است. این سنگربان ۲۸ ساله در بسیاری از 
تورنمنت های بین المللی، از جمله دوره قبلی جام کشورهای 
عربی به میدان رفته است. یک منبع نزدیک به طالب، درباره 
این مسأله به سایت »کوره« گفت: مذاکرات به مراحل 
پیشرفته ای رسیده و پس از برطرف شدن مسائل مدیریتی و 
مالی، چیزی جز جزئیات فرعی برای اعلام رسمی باقی نمانده 
است. این سایت همچنین گزارش داد که علی عدنان، مدافع 
پیشین تیم ملی عراق هم روز پنجشنبه وارد تهران شده و 
آماده عقد قرارداد با مس رفسنجان است. روبین کازان روسیه 
تیم قبلی عدنان است و او سابقه بازی در کشورهای ترکیه، 

ایتالیا و آمریکا را نیز در کارنامه دارد. 

بیــن المــلل 
 ژاوی هرناندس سرمربی تیم بارسلونا در مراسم افتتاح 
یک زمین تمرینی برای فوتبال دوستان ۶ تا ۱۵ ساله در شهر 
سانتاندر اسپانیا تأسیس شده است، به سؤالات خبرنگاران 
درباره برنامه های فصل آینده پاسخ داد. ژاوی در پاسخ به این 
سؤال که بارسلونا برای فصل آینده چه اهدافی دارد، اظهار 
داشت: باید در بازی تیمی مان ارتقا پیدا کنیم. حملات مان 
را بهتر کنیم و جنگنده تر باشیم. فصل گذشته در لیگ 
قهرمانان کارمان نیمه تمام ماند و امسال با حس انتقام جویی 
می خواهیم آن کار را تمام کنیم. این فصل باید کیفیت 
واقعی مان را نشان دهیم. برای این کار انگیزه فراوانی داریم و 
با ورود بازیکنان جدید مان آماده شروعی دوباره هستیم. در 
فصل جدید باید اول از همه به فکر قهرمانی در لالیگا باشیم. 
البته بارسلونا شما باید همیشه آماده بردن تمام جام ها باشید. 
من هیجان را دوست دارم و می خواهم در فصل جدید برای 
بردن همه جام ها تلاش کنیم. در بارسلونا همیشه از شما 
انتظار می رود که همه چیز را ببرید. سرمربی بارسلونا در 
ادامه درباره جدایی دو مهره کهنه کار تیم، سرخیو بوسکتس 
و جوردی آلبا توضیح داد: رفتن آن دو نفر جای خالی بزرگی 
را در تیم ما ایجاد می کند. آنها برای رختکن تیم ما دو مهره 
تأثیرگذار بودند. اضافه شدن ایلکای گوندوگان به بارسلونا 
موضوع دیگری بود که ژاوی درباره اش صحبت کرد. او اظهار 
داشت: گوندوگان یک بازیکن چند کاره است. کیفیت بازی اش 
از نظر تاکتیکی بالاست و او قهرمان است. او فصل گذشته به 
عنوان کاپیتان با منچسترسیتی قهرمان اروپا شد. الان هم اگر 
اینجاست به خاطر این است که خودش ترجیح داد به بارسلونا 
بیاید. تیم ما هنوز یکسری مهره ها را کم دارد. نباید خودمان را 
گول بزنیم. برای اینکه بتوانیم در بالاترین سطح رقابت کنیم 
باید تیم را تقویت کنیم. سرمربی کاتالان ها درباره اینکه آیا 
تیمش در فصل آینده لیگ قهرمانان مدعی قهرمانی خواهد 
بود عنوان کرد: ما مدعی قهرمانی نیستیم و شانس مان برای 
قهرمانی حتی از دو سال گذشته هم کمتر است. با این وجود، 
هدف  مان فتح لیگ قهرمانان است و تمام تلاش مان را برای 

کسب این افتخار انجام خواهیم داد. 

تکلیف بوکس 
 برای المپیک پاریس مشخص شد 
ایسنا: با اعلام توماس باخ، رشته ورزشی 
بوکس در المپیک پاریس خواهد بود. به گزارش 
آسوشیتدپرس، کمیته بین المللی المپیک 
اعلام کرد همچنان انجمن بین المللی بوکس 
را به رسمیت نمی شناسد، اما این موضوع بر 
وضعیت این ورزش برای بازی های المپیک 
۲۰۲۴ تأثیری نخواهد داشت. توماس باخ، 
رئیس کمیته بین المللی المپیک، حمایت خود 
را از بوکس ابراز کرد و اعلام کرد این رشته در 
بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس خواهد بود، اما 
گفت که سران انجمن بین المللی بوکس چاره ای 
جز اتخاذ اقدامات جدی در نحوه مدیریت خود 
ندارند. توماس باخ در صحبت با آسوشیتدپرس 
گفت: ما برای ورزش بوکس ارزش زیادی قائل 
هستیم ولی مشکلات بسیار جدی با انجمن 
بین المللی بوکس داریم. کمیته بین المللی 
المپیک در مورد یکپارچگی مسابقات، مسائل 
مربوط به مدیریت و وجود اسپانسرهای مالی 
انرژی روسیه )گازپروم( ابراز نگرانی کرده بود. 
کمیته بین المللی المپیک همچنین متعهد به 
حفظ این ورزش در بازی های المپیک تابستانی 
۲۰۲۸ است. باخ گفت: ما از بوکس به عنوان 
یکی از جهانی ترین رشته های ورزشی قدردانی 
می کنیم. ما ارزش های بوکس را می پذیریم. 
اهمیت کلی بوکس در بازی های المپیک در 
دهه های اخیر کاهش یافته است. زمانی بوکس 
در بین محبوب ترین رشته های المپیک بود ولی 

اکنون این محبوبیت کاهش یافته است. 

خارج ازمستطیل سبز

آنجلوتی هیجان زده  
از قبول هدایت برزیل 

ادر میلیتائو می گوید کارلو آنجلوتی از قبول 
هدایت تیم ملی برزیل بسیار خوشحال و هیجان 
زده شده است. به گزارش گلوبو، برزیل با هدایت 
تیته عملکرد ناامیدکننده ای داشت و همین 
باعث شد که قرارداد این مربی تمدید نشود. 
فدراسیون فوتبال برزیل برای نخستین بار در 
تاریخ یک سرمربی خارجی را برای نیمکتش 
انتخاب می کند. کارلو آنجلوتی مربی ۶۴ساله 
پس از پایان فصل آینده به تیم ملی برزیل 
خواهد پیوست. بر این اساس آنجلوتی به 
موقع برای کوپا آمریکا در ایالات متحده که از 
ژوئن ۲۰۲۴ برگزار خواهد شد هدایت برزیل 
را برعهده خواهد گرفت. ادر میلیتائو، مدافع 
میانی رئال مادرید درباره این اتفاق صحبت 
کرد و گفت که کارلو آنجلوتی از سرمربیگری 
در تیم ملی برزیل خوشحال و هیجان زده است. 

خبـــــر

پرسپولیس برنامه ریزی ندارد 

اتفاقاتی که پیرامون باشگاه پرسپولیس رخ می دهد 
نشانگر این است که مدیریت باشگاه هیچ برنامه ریزی برای 
فصل جدید ندارد. باید زودتر از این ها مدیریت باشگاه به فکر 
حل کردن مشکلات مالی و دیگر مسائل بود تا کار به اینجا 
نمی رسید. مدیرعامل باشگاه چه کارهایی باید انجام بدهد؟ 
مدیریت فقط به کت و شلوار پوشیدن و پشت میز نشستن 
نیست. مشکلات که خود به خود حل نخواهد شد باید 
همه کار ها توسط مدیر به سرانجامی برسد. مدیرعامل باید 
مشکلات را با تدبیر و مدیریتش بهتر از سایر افراد حل کند نه 
اینکه با آن حالت عجیب و غریب از دست رسانه ها و طرفداران 
فرار کند. مدیر باید به مردم و هواداران در خصوص تیم جوابگو 
باشد. این همه طرفدار از باشگاه پرسپولیس انتظار دارند، اگر 
نمی توانند کار انجام دهند، از این باشگاه بروند. باشگاه باید 
برای شروع تمرینات ابتدای فصل تمام امکانات و تجهیزات را 
در اختیار کادرفنی قرار می داد تا بازیکنان را به تمرینات فرا 
می خواند. با تعداد کم بازیکنان هم می شد یک هفته زودتر 
تمرینات تیم فوتبال پرسپولیس استارت بخورد و کم کم 
نفرات دیگر به تمرینات اضافه می شدند. همچنین فرصت 
وجود دارد باشگاه تا آخرین روز نقل و انتقالات نفرات مورد 
نظر کادر فنی را جذب کند. سال ۸۶ زمانی که هنوز افشین 
قطبی به تهران نیامده بود، بنده به همراه حمید استیلی و 
علیرضا مرزبان تمرینات ابتدای فصل تیم فوتبال پرسپولیس 
را با ۴ نفر شروع کردیم. همه کارشناسان می گفتند؛ این تیم 
مقامی خوبی کسب نخواهد کرد، ولی در پایان فصل قهرمان 
لیگ برتر شدیم. قطعاً تمرینات آغاز شود، به مرور زمان 
بازیکنان و نفرات جدید به تمرینات و اردوهای آماده سازی 
پیش فصل اضافه می شوند. هواداران ناراحت و نگران تیم 
محبوب شان هستند و آنها گناهی ندارد. بیرانوند به خاطر 
دریافت طلب خود قراردادش را با باشگاه پرسپولیس فسخ 
کرد، بیرانوند به هیچ وجه سعی نداشت به استقلال برود و فقط 
می خواست طلبش را بگیرد و حق با او بود. علیرضا با باشگاه 
پرسپولیس قرارداد دارد و مدیرعامل تعهد کرده تا مطالباتش 
را بدهد و بیشتر از حقش هم نخواسته بود. بیرانوند پرسپولیس 
را دوست دارد و با صحبت کردن همه مشکلات حل شد. اگر 
او مصدوم شود، دیگر کسی یاد او نخواهد افتاد و وی به فکر 
آینده اش است. من در پرسپولیس مصدوم شدم و از آن به بعد 
هیچ کس سراغی از من نگرفت. هواداران باید درک کنند که 
بازیکنان فوتبال هم باید به فکر آینده خودشان باشند. باشگاه 
باید مطالبات بازیکنان را پرداخت کند تا بتوانند یک تیم 

خوب برای فصل جاری ببندند. 

ابراهیم قاسم پور پیشکسوت فوتبال آبادان 
در خصوص حواشی ایجاد شده برای صنعت 

نفت آبادان صحبت کرد. 
    درباره حمله چند اراذل و اوباش 
به عبدا... ویسی سرمربی تیم فوتبال 

صنعت نفت آبادان، چه نظری دارید؟
متأسفانه سالیان سال و چندین بار این 
گونه چاقوکشی ها در کنار تیم صنعت نفت 
آبادان اتفاق افتاده است و حتی چند سال 
پیش بازیکن مان را با چاقو زدند. بعضی ها به 
این افراد می گویند تماشاگرنما، در صورتی 
که اینها همان اراذل و اوباش خیابان هستند 
که باید با آنها برخورد قاطع شود. در گذشته 
اعضای هیات مدیره صنعت نفت با این افراد 
مُماشات کردند که در اصل جیره خواران 
باشگاهند و بعضی شان هم در این مجموعه 
استخدام شده اند. در زمان من هم این 
اتفاقات رخ داد که چند نفر از این اراذل را 
به پاسگاه بردیم و برای شان پرونده قضائی 

درست کردیم. 
    حواشی لیدرها کلا زیاد است!

 فوتبال که لیدر نمی خواهد و اگر من، 
ابراهیم قاسم پور طرفدار نفت آبادان هستم 
و تیمم را دوست دارم، به ورزشگاه می روم 
و تیمم را تشویق می کنم. اسم لیدر را روی 
یک فرد می گذارند، طرف فکر می کند مقام و 
سمتی گرفته و باید حتما توی سر مردم بزند. 
 در مورد برگزاری اردوهای آماده سازی 
تیم های لیگ برتری در خارج از ایران، چه 

نظری دارید؟
 دارندگی و برازندگی، قطعا برای تیم های 
بزرگ فوتبال ایران برگزاری اردوی خارجی 
خیلی مهم است. یک تیم زیاد پول دارد 
و به اردوی خارجی می رود، از یک طرف 
هم تیمی مثل نفت آبادان با التماس به 
مسئولان، یک بودجه محدودی را می گیرد 
تا برای رقابت نابرابر فصل فوتبالی در یکی 
از شهرستان ها اردو بزند. اردوی شهرستانی 
و خارجی فرق نمی کند، ولی فوتبال پول 
می خواهد و سرمربی بازیکن خوب نیاز دارد. 
بهترین مربی دنیا را هم بیاورید، اما بازیکن 
خوب برای او نگیرید نمی تواند تفکراتش را 
در تیم پیاده کند. در هر تیمی که می خواهد 
به هدف ابتدای فصلش برسد، قبل از اینکه 
مربی یا بازیکن خوب جذب کند باید پول 

خوب داشته باشد. 

سعید عزیزیان 
 کارشناس فوتبال 

قاسم پور: 
فوتبال لیدر 
نمی خواهد

ماجدی:

مشغول آشپزی در منزل بودم که گفتند با وزیر برای مدیرعاملی استقلال جلسه داشتم
میرشاد ماجدی در مورد اینکه آیا روز 
پنجشنبه گذشته برای مدیریت باشگاه 
استقلال جلسه ای با وزیر ورزش برگزار کرده 
است، اظهار داشت: با وجود فضای مجازی، 
حاشیه ها و شایعات به حدی در فوتبال ایران 
زیاد شده است. همین خبر را خودم شنید ه ام، 
اما زمانی که در خانه مشغول آشپزی بودم. در 
وزارت ورزش نبودم و نمی دانم چه اتفاقاتی 
بیرون افتاده است. وی افزود: به تازگی هم 
دوستان به من زنگ زده و می گویند فلان جا 
مصاحبه کردی که می گویم اصلا صحبتی 
نکردم در شرایطی که از زبان من خیلی 
دقیق و شکیل مصاحبه ای نوشته می شود. 

ماجدی در واکنش به این موضوع که وقتی 
محلی برای درآمدزایی وجود ندارد، یک 
مدیرعامل چگونه می تواند باری از روی دوش 
باشگاه بردارد، گفت: یکی از بحث هایی که 
از زمان بازی کردن من در استقلال تا دوره 
سرپستی  و عضویت من در هیات مدیره این 
باشگاه وجود داشت تا همین الان، مشکلات 
مالی بوده که همیشه هم تا حدی برطرف 
شده است. نمی خواهیم به مسائلی مثل حق 
پخش بازگردیم بلکه می خواهیم بگوییم اگر 
واقعا استقلال دولتی است، وظیفه دولت 
کمک کردن است، اما اگر خصوصی یا در 
بورس است، باید از آن طریق حمایت شود. 

وی اضافه کرد: اینگونه نباید باشد که چند 
تیم می توانند درآمدزایی کرده و هزینه کنند 
و فقط استقلال نمی تواند این کار را انجام 
بدهد. این برای هواداران خیلی درد دارد. 
شاید طرفدار را از پشت قاب تلویزیون ببینید 
اما وقتی با هوادار زندگی می کنید، کلماتی 
می شنوید که باور نمی کنید خیلی از آنها 
خودشان را در قالب یک تیم می بینند . سال ها 
با استقلال زندگی کرده ام و این موضوع 
را دیده ام. هواداران با شکست این تیم، در 
زندگی شکست خورده و با پیروزی اش 
دچار خوشحالی می شوند. سرپرست اسبق 
استقلال درمورد اینکه کانال رسمی باشگاه 

جای اعلام استعفای مدیرعامل نیست و باید 
استعفانامه را به وزیر ورزش تحویل داد، گفت: 
باشگاه استقلال یک شرکت است و طبق 
قانون شرکت ها اداره شود. اگر مدیرعامل 
عضو هیات مدیره باشد باید استعفای خود 
را به رئیس هیات مدیره ارائه کند. این کار 
در دوره های قبلی هم اتفاق افتاده است. 
از طریق او نیز به رئیس مجمع می رسد. به 
حدی فضای مجازی بزرگ شده که از این 
طریق استعفا می دهید یا حکم می گیرید و 
اصلا سندی وجود ندارد  . یک خط در فضای 
مجازی می نویسید که نمی آیم و یک خط هم 

آنها می نویسند و می گویند نیا یا بیا!

مشکلی با فدراسیون عربستان نداریم نبی: 

میسون مونت با قراردادی که 
تا 2028 اعتبار دارد و طبق آن 
هفته ای 250 هزار پوند دستمزد 
می گیرد، به منچستریونایتد 
پیوست. او در این تیم پیراهن 
شماره هفت را خواهد پوشید که 
پیش تر ستاره های بزرگی مثل 
دیوید بکام و کریستیانو رونالدو 

آن را به تن می کردند. 

چند روز پیش بود که سپاهان 
برای برپایی اردویی دو هفته ای 
عازم ترکیه شد، تا ضمن 
رسیدن به انسجام مناسب 
میان بازیکنان جدید و قدیمی 
و حضور در مسابقات لیگ برتر، 
چند بازیکن خارجی هم در 
همین اردو به نفرات طلایی 

پوشان اضافه شوند. 

رئال مادرید موفق شد با 
فنرباغچه برای جذب گولر به 
توافق برسد و در این مسیر 
دشوار از سد بارسلونا که در 
یک قدمی به خدمت گرفتن او 
بود عبور کند شماره پیراهن 
آردا گولر، ستاره جوان 
اهل ترکیه، در رئال مادرید 

مشخص شد. 

ت
شــ

س نو
عک

        توافق با ستاره   شماره هفت اردوی ترکیه

با شکست مقابل بلغارستان شانس صعود از بین رفت با شکست مقابل بلغارستان شانس صعود از بین رفت 

ایران به قعرنشین هم ایران به قعرنشین هم باختباخت! ! 


